

Drake & Scull

24 April 2010
Ref. CA/B/ZT/10/141

24 إبريل 2010
المرجع: CA/B/ZT/10/141

HE / Essa Abdul Fattah Kazim,
Executive Chairman
Dubai Financial Market
Dubai – United Arab Emirates

سعادة/ عيسى عبد الفتاح كاظم
رئيس مجلس الإدارة التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي- الإمارات العربية المتحدة

**Re: Appointment of Chief Financial Officer for
Drake & Scull International PJSC**

**الموضوع: تعيين مدير مالي تنفيذي جديد لشركة دريك أند
سكل إنترناشيونال ش.م.ع.**

Dear Sirs:

تحية طيبة وبعد،

With regards to the subject above, kindly be informed that we have appointed Mr. Osama Hamdan as Chief Financial Officer for Drake & Scull International PJSC.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، يرجى التكرم بالعلم بأنه قد تم تعيين السيد أسامة حمدان كمدير مالي تنفيذي لشركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع.

Mr. Hamdan has 15 years' experience working for Fortune 500 companies in the United States and brings over 25 years' of international experience in corporate financial management. Hamdan's fields of expertise include the real estate construction & development, high-tech and industrial gas industries. He received an MBA in Finance, Marketing and Quantitative Analysis in 1989 from California Polytechnic University in the USA, and a BS in Finance/Accounting/Management in 1981 from American University of Beirut in Lebanon.

حيث يتمتع أسامة حمدان بما يقرب 15 عاماً من الخبرة التي اكتسبها من العمل مع أبرز الشركات المدرجة على قائمة "فورتشون 500" في الولايات المتحدة، كما يحمل معه ما يزيد على 25 عاماً من الخبرة الدولية في مجال الإدارة المالية التجارية. وتشتمل ميادينه خبرة حمدان على مجال الإنشاء والتطوير العقاري والتكنولوجيا المتطورة وصناعة الغاز. وحصل على درجة ماجستير إدارة الأعمال في تخصص المالية والتسويق والتحليل الكمي في العام 1989 من جامعة "كاليفورنيا بوليتكنيك" في الولايات المتحدة ودرجة البكالوريوس في تخصص المالية والمحاسبة والإدارة في العام 1981 من الجامعة الأمريكية في بيروت في لبنان.

As the CFO Mr. Hamdan's responsibilities will include managing all the financial functions for DSI subsidiaries, overseeing all revenues, costs, capital expenditures, investments and debt.

سيقوم السيد حمدان من خلال منصبه كمدير مالي تنفيذي بمهام الإشراف والمسؤولية الإدارية لكافة الوظائف المالية الخاصة بشركة "دريك أند سكل إنترناشيونال" والشركات التابعة لها، إضافة إلى الإشراف على كافة المسائل المتعلقة بالعائدات والتكاليف ونفقات رأس المال والاستثمارات والدين.

Thank you and Kind regards,,

وتفضلو بقبول فائق الإحترام والتقدير،،

Drake & Scull International PJSC



Drake & Scull International PJSC

P.O. Box 65794, Dubai, United Arab Emirates, Tel: +971 4 811 2300, Fax: +971 4 811 2305

www.drakescull.com

